

# KEY STATEMENTS FOR THE 2021 THANKSGIVING DAY CONFERENCE

## အဓိကသော့ချက်များ

ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါး၌ အသက်ရှင်ခြင်းမှာ ကိုယ်တော်၌ တည်နေရန်၊ ကိုယ်တော်၌ ကျန်ရှိနေရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အိမ်ဖြစ်သော ကိုယ်တော်၌ ကိန်းဝပ်ရန်ဖြစ်သည်။  
ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးနှင့်အတူ အသက်ရှင်ခြင်းမှာ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၌ တည်နေရန်ဖြစ်ပြီး၊  
ထိုသို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မေ့လျော့ဝမ်းမြောက်မှုအတွက်  
ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ ကိုယ်တော်၏ မျက်မှောက်တော်၊ ကိုယ်တော်၏ ပုဂ္ဂိုလ်တော်ကို ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးနှင့်အတူ အသက်ရှင်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၌ ရှင်ပြန်ထမြောက်သော ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်စေခြင်း ဖြစ်သည်။ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းဆိုသည်မှာ အရာခပ်သိမ်းသည် ဘုရားသခင်၏ အရာဖြစ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အရာမဟုတ်ကြောင်း၊ ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်းသာလျှင် တတ်စွမ်းနိုင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့မတတ်စွမ်းနိုင်ကြောင်း၊ အရာခပ်သိမ်းသည် ဘုရားသခင်အားဖြင့် လုပ်ဆောင်ပြီးစီးပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့အားဖြင့်မဟုတ်ကြောင်း ဆိုလိုသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးနှင့်အတူ အသက်ရှင်နိုင်ခြင်းမှာ ယေရှုခရစ်၏ ဝိညာဉ်တော် – ဒုက္ခဆင်းရဲခံရသော ယေရှုနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်သော ခရစ်တော်၏ ဝိညာဉ်တော် – ၏ ကြွယ်ဝစွာသော မစမှုအားဖြင့် ဖြစ်ကာ၊ ယင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်၍၊ အခြေအနေများအားလုံး၌ ခရစ်တော်ကို ကြီးမားထင်ရှားခြင်းရှိရန် တတ်စွမ်းစေသောအရာဖြစ်သည်။

ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးကို ပြည့်ဝစွာဖြင့် တွေ့ကြုံခံစားခြင်း၊ မေ့လျော့ဝမ်းမြောက်ခြင်း – ဘုရားသခင်၏ မေတ္တာတော်၊ သခင်ယေရှုခရစ်တော်၏ ကျေးဇူးတော်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ မိတ်သဟာယတော်၌ ပါဝင်ဆက်နွယ်ခြင်း – သည် ဖြစ်တော်မူသောအရှင်၊ ဖြစ်ခဲ့သောအရှင်၊ ဖြစ်ဦးမည့်အရှင်အားဖြင့်၊ ဝိညာဉ်တော်ခုနစ်ပါးအားဖြင့်၊ သစ္စာရှိသော သက်သေခံဖြစ်သော၊ သေသောသူတို့တွင် သားဦးဖြစ်သော၊ မြေကြီးရှင်ဘုရင်များ၏ အုပ်စိုးသူဖြစ်တော်မူသော ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ပြီးမြောက်ပြည့်စုံခြင်းဖြစ်သည်။

Outline of the Messages for Thanksgiving Day Conference  
November 25-28, 2021

အထွေထွေအကြောင်းအရာ -

ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၌၊ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါးနှင့်အတူ အသက်ရှင်ခြင်း

Message One

**ဘုရားဆိုင်ရာလှုပ်ရှားခြင်း၌၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အတွေ့အကြုံ၌ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏  
ဘုရားဆိုင်ရာဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းနှင့်အတူရှိသော ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်း**

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ ဝတံ၊၁း၃-၅။ ယော၊၄း၁၄၁။ မ၊၁း၁၈၊ ၂၀-၂၁၊ ၂၃။ ၃း၁၆-၁၇။ ၆း၉-၁၀၊ ၁၃။ ၁၂း၂၈။ ၂၈း၁၉

**I. သမ္မာကျမ်းစာ၌ အလယ်ဗဟိုဆိုင်ရာ အကြောင်းအရာမှာ ထာဝရဆိုင်ရာအဖြစ် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏စုပေါင်း ထင်ရှားခြင်းဖြစ်သော ယေရုရှလင်မြို့သစ်၌ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံမည့် ခရစ်တော်၏ကိုယ်ခန္ဓာတည်းဟူသော အသင်း တော်တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် ခရစ်တော်၌ ယုံကြည်သူများအထံသို့ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ ဘုရားဆိုင်ရာ ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းနှင့်အတူ ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်းဖြစ်ကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့မြင်ရန် လိုအပ်သည် - ဝတံ၊၁း၃-၅။ ၆း၁၄-၂၁။ ၄း၁၆။ ဗျာ၊၂း၂၊ ၁၀-၁၁။**

က။ ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်းမှာ ကိုယ်တော်၏ ရွေးချယ်ခံများအထဲသို့ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၌ မိမိကိုယ်တော်တိုင်ကို ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းတည်းဟူသော ဘုရားသခင်၏ မိသားစုဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲခြင်းဖြစ်သည်။ သို့မှသာ သူတို့သည် အသင်းတော် ထုတ်လုပ်ခြင်း အတွက် ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲလာကြမည်ဖြစ်သည်။ ထိုအသင်းတော်ကား၊ ခရစ်တော်၏ ကိုယ်ခန္ဓာတော်၊ ဘုရားသခင်၏ အိမ်တော်၊ ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်၊ ခရစ်တော်၏ ကြင်ဖော်ကြင်ဖက်၊ ယေရုရှလင်မြို့သစ်၏ အဆုံးစွန်သော စုစုပေါင်း ဖြစ်ကြမည်ဖြစ်သည် - ဝတံ၊၁း၃-၄။ ယော၊၁း၁၄၊ ၂၉။ တ၊ ၂း၂၄။ ဝကော၊၁၂း၁၂-၁၃။ ၁၅း၄၅။ ဝတံ၊၃း၁၅။ ဗျာ၊၅း၁၀။ ၂း၂။

ခ။ ဓမ္မသစ်ကျမ်း၌ ဘုရားသခင်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဖော်ပြသော အရာမှန်သမျှသည် ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်းအတွက် ဘုရားဆိုင်ရာ ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းနှင့်ဆက်သွယ်နေသည်။ ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်း၏ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံခြင်းမှာ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ ဘုရားဆိုင်ရာဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းအားဖြင့် ဖြစ်သည် - ရော၊၈း၃၊ ၁၁။ ၆း၁၃-၂၃။ ၂ကော၊၁၃း၁၄။ ၆း၁၄-၂၁။

ဂ။ သမ္မာကျမ်းစာတစ်အုပ်လုံးမှာ ထိန်းချုပ်နေသော ရူပါရုံအတိုင်း ရေးသားထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းမှာ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား သည် သူ၏ ရွေးချယ်ခံနှင့် ရွေးနှုတ်ခံများ၏ အသက်နှင့် အသက်မစရာဖြစ်ရန်၊ သူတို့၏ ဖြစ်ခြင်းတစ်ခုလုံး၌ ဘုရားဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးနှင့်အတူ ပျော်ဝင်ပြည့်ဝရန် သူတို့အထံသို့ မိမိကိုယ်တော်တိုင်ကို အလုပ်လုပ်ဆောင်ပေးနေခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းတွင် ခမည်းတော်သည် အရင်းအမြစ်ဖြစ်၍၊ သားတော်သည် ဆီဥဖြစ်ကာ၊ ဝိညာဉ်တော်သည် မြစ်ရေ ဖြစ်သည် - ဆာ၊၃း၈-၉။

ဃ။ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားသည် - ခမည်းတော်၊ သားတော်နှင့် ဝိညာဉ်တော် - အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ခဲ့၍ အသက်ပေးသော ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်လာခဲ့ပြီဖြစ်သောကြောင့်၊ ကိုယ်တော်အတွက် ကိုယ်တော်ကို သောက်သုံးနိုင်ပြီဖြစ်၍၊ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝမ်းမြောက်ခြင်းဖြစ်လာပြီဖြစ်သည်။ ဤသည်မှာ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ ဘုရားဆိုင်ရာ ဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းဖြစ်သည် - ယော၊၁း၁၄။ ၄း၁၄။ ၇း၃၇-၃၉။ ဝကော၊၁၂း၁၃။ ၁၅း၄၅။ ၂ကော၊၁၃း၁၄။

င။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက်ရေကို သောက်သုံးသောအခါ၊ အသက်ရေသည် ကျွန်ုပ်တို့၌ “ထာဝရအသက်အထံသို့ စီးထွက်သော စမ်းရေတွင်း ဖြစ်လာသည်” (ယော၊၄း၁၄၁)။ မူလအစဖြစ်သော ခမည်းတော်သည် စမ်းရေတွင်းဖြစ်၍၊ ထင်ရှားခြင်းဖြစ်သော သားတော်သည် စမ်းရေပေါက်ဖြစ်ကာ၊ ပို့လွှတ်ပေးသောဝိညာဉ်တော်သည် စီးဆင်းခြင်းဖြစ်သည်။ အထဲသို့ ဟူသောဝိဘတ်မှာ “ဖြစ်လာခြင်း” ကို ရည်ညွှန်း၍၊ ထာဝရအသက်၏ စုစုပေါင်းမှာ ယေရုရှလင်မြို့သစ်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌၊ ကျွန်ုပ်တို့ထဲက ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ စီးဆင်းခြင်းမှာ ယေရုရှလင်မြို့သစ်ဖြစ်လာခြင်း၌ ရလဒ်ထွက်ပေါ်လာသည် (၇း၃၇-၃၉။ ဆာ၊၄း၄။ ဗျာ၊၂း၁-၂။ ၇း၃၇။ ၂း၆။ ၂း၁၇)။

**II. ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ ဘုရားဆိုင်ရာဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းနှင့်အတူရှိသော ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်း၏ ထိန်းချုပ် နေသောရူပါရုံအပေါ် မူတည်၍ မသဲဝေဝေလိကျမ်းတွင် ဘုရားဆိုင်ရာလှုပ်ရှားမှု၌၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ တွေ့ကြုံမှု၌ ဘုရား ဆိုင်ရာ သုံးပါးတစ်ပါးကို မြင်တွေ့ရသည်။**

က။ မသဲ၊၁ တွင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် (အငယ်၊၁၈၊ ၂၀)၊ ခရစ်တော် (သားတော်-အငယ်၊၁၈) နှင့် ဘုရားသခင် (ခမည်းတော်- အငယ်၊ ၂၃) တို့သည် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ ကိုယ်ထင်ရှားခြင်းဖြစ်သော၊ ယေဟောဝါကယ်တင်ရှင်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ ရှိတော်မူသော ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူသော လူသားယေရှု ထွက်ပေါ်လာရန် တည်ရှိနေကြသည်။

- ၁။ မဿဲ ၁၁: ၂၀ နှင့် ၂၁ တွင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ဘုရားဆိုင်ရာ ပဋိသန္ဓေရှိနေကြောင်းနှင့် ယေရှု (သားတော်) ၏ မွေးဖွားခြင်းကိုဖွင့်ပြထားသည်။ ထို့နောက် အငယ် ၂၃ တွင် ဤသူကိုလူများအားဖြင့် မောနေလဟုခေါ်ဝေါ်ကြမည် အကြောင်း ပြောဆိုထားသည်။ မောနေလအနက်ကား ငါတို့နှင့်အတူရှိတော်မူသောဘုရားသခင်(ခမည်းတော်ဘုရား)ဟု ဆိုလိုသည်။
  - ၂။ ခမည်းတော်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူရှိခြင်းမှာ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ဘုရားဆိုင်ရာ ပဋိသန္ဓေယူခြင်းနှင့် ယေရှု (သားတော်) ၏ မွေးဖွားခြင်းကြောင့် ထွက်ပေါ်လာသော ရလဒ်ဖြစ်သည် - လူ ၁၁: ၃၅။
  - ခ။ မဿဲ ၁၃ တွင် သားတော်သည် ကောင်းကင်ဖွင့်လှစ်မှုအောက်၊ ဗတ္တိဇိခံရာရေထဲ ရပ်တည်နေ၍၊ ဝိညာဉ်တော်သည် သားတော် အပေါ် တွင် ချိုးငှက်အဖြစ်ဆင်းသက်တော်မူကာ၊ ခမည်းတော်သည် ကောင်းကင်များထဲက သားတော်ကို စကားပြောတော်မူသည် - အငယ် ၁၆-၁၇။
    - ၁။ သခင်ယေရှုသည် ဝိညာဉ်တော်၏ မွေးဖွားခြင်းကို ခံခြင်း၌ (လူ ၁၁: ၃၅) သူ၏ မွေးဖွားခြင်းအတွက် အတွင်းပိုင်းတွင် အနှစ်သာရအဖြစ် ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ကို ရရှိထားသည်။ ကိုယ်တော်၏ အမှုတော်အတွက် ကိုယ်တော်အပေါ် သို့ စီမံကိန်းဆိုင်ရာအနေဖြင့် ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ဆင်းသက်ကာ ကိုယ်တော်ကို ရှင်ဘုရင်သစ်အဖြစ် ဘိသိက်ပေးပြီး၊ ကိုယ်တော်ကို လူများထံသို့ မိတ်ဆက်ပေးခဲ့သည် - ဟေရှု ၁၆: ၁၁။ ၄: ၂၁။ ဆာ၊ ၄၅: ၇။
    - ၂။ သခင်ဘုရား၏ ဗတ္တိဇိခံခြင်းမှာ ဘုရားသခင်၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ပြည့်စုံစေခဲ့၍၊ အသေခံခြင်းနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း အထဲသို့ ထားရှိခံရခြင်းဖြင့် ကိုယ်တော်ထံသို့ အရာသုံးခုဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သည် - ကောင်းကင်များဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ဆင်းသက်ခြင်းနှင့် ခမည်းတော်၏ စကားပြောခြင်း ဖြစ်သည်။ ယနေ့ ဘုရားသခင်၏ စီမံကိန်း ပြီးမြောက်ပြည့်စုံခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့လည်း ထိုနည်းတူဖြစ်သည် - မ၊ ၃: ၁၆-၁၇။
  - ၃။ ကိုယ်တော်အပေါ် သို့ ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်သည် ချိုးငှက်ကဲ့သို့ ဆင်းသက်ခြင်းအားဖြင့် သခင်ယေရှုသည် နူးညံ့ခြင်းနှင့် တစ်သံတစ်သမတ်တည်းဖြစ်ခြင်း၌ အမှုဆောင်ဝေငှခဲ့၍၊ ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်ကို ဗဟိုပြု အလေးအနက် ထားခဲ့သည်။ ဝိညာဉ်တော်၏ ဆင်းသက်ခြင်းသည် ခရစ်တော်၏ ဘိသိက်ခံရခြင်းဖြစ်ကာ၊ ခမည်းတော်၏ စကားပြောခြင်းမှာ ကိုယ်တော် ချစ်နှစ်သက်တော်မူသော သားတော်ဖြစ်ကြောင်း သက်သေထူခြင်းဖြစ်သည်။
- ဂ။ မဿဲ ၁၆ တွင် ကျွန်ုပ်တို့အား သခင်ဘုရားသခင်ပေးသော ဆုတောင်းခြင်းမှာ ခမည်းတော်၊ သားတော်နှင့် ဝိညာဉ်တော် ဟူသော အစီအစဉ်ဖြင့် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားနှင့်အတူ စတင်ထား၍ (အငယ် ၂၉-၃၀)၊ သားတော်၊ ဝိညာဉ်တော်နှင့် ခမည်းတော် ဟူသော အစီအစဉ်ဖြင့် အဆုံးသတ်ထားသည် (အငယ် ၁၃)။ ဤသို့သောနည်းလမ်း၌ ဆုတောင်းခြင်းမှာ သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားသည် ကောင်းကင်များ၌ လွှမ်းမိုးအောင်မြင်သကဲ့သို့ မြေကြီးပေါ်တွင်လည်း လွှမ်းမိုးအောင်မြင်တော်မူလိမ့်မည် ဖြစ်သည်။
  - ၁။ မဿဲ ၁၆: ၃-၃၀ တွင် သခင်ဘုရားက ယုံကြည်သူများအား ဦးခေါင်းတော် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရားကို ရည်ညွှန်းသော အသနားခံတောင်းလျှောက်ခြင်းသုံးခု၏ ထင်ရှားခြင်းအားဖြင့် ဆုတောင်းရန် သွန်သင်ပေးခဲ့သည်။ “ကိုယ်တော်၏ နာမတော်သည် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်ခြင်းရှိပါစေသော” ဟူသည်မှာ အဓိကအနေဖြင့် ခမည်းတော်ထံသို့ ဆက်နွယ်နေ၍၊ “နိုင်ငံတော် တည်ထောင်ပါစေသော” ဟူသည်မှာ သားတော်ကို ရည်ညွှန်းကာ၊ “အလိုတော်သည် ပြည့်စုံပါစေသော” ဟူသည်မှာ ဝိညာဉ်တော်ကို ရည်ညွှန်းသည်။
  - က။ ကိုယ်တော်၏ နာမတော်သည် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်ခြင်းရှိဖို့ရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် နေ့စဉ်အသက်တာ၌ ဘုရားသခင်ထံသို့ ခွဲခြားခံကာ ဘုရားသခင်နှင့်ပြည့်ဝခံသော အသက်ရှင်ခြင်း၌ ကိုယ်တော်ကို ထင်ရှားစေရမည်ဖြစ်သည် - ၁ပေ၊ ၁၁: ၁၅-၁၇။ ၂ပေ၊ ၁၁: ၄။ ညွှန်း၊ ဟေရှု၊ ၁၁: ၂။
  - ခ။ ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်တည်ထောင်ခြင်းရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ ငြိမ်သက်ခြင်းနှင့် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဝမ်းမြောက်ခြင်းဖြင့် အသက်ရှင်ရမည်ဖြစ်သည် - ရော၊ ၁၄: ၁၇။
  - ဂ။ မြေကြီးပေါ်တွင် ဘုရားဆိုင်ရာအလိုတော်ပြည့်စုံရန်မှာ ဤမြေကြီးပေါ်သို့ ကောင်းကင်ဆိုင်ရာအုပ်စိုးခြင်း၊ ကောင်းကင်များ၏ နိုင်ငံတော် ယူဆောင်လာရန် ဖြစ်သည် - ညွှန်း၊ မ၊ ၈: ၉။
  - ဃ။ ဤသည်ကား ဤခေတ်၌ ပြည့်စုံကာ၊ ရောက်လာမည့်နိုင်ငံတော်ခေတ်၌ အဆုံးစွန်ပြီးမြောက်ပြည့်စုံမည်ဖြစ်ပြီး၊ မြေကြီးတစ်ပြင်လုံး၌ ဘုရားသခင်၏ နာမတော် ထူးကဲကောင်းမြတ်ခြင်းရှိသောအခါ (ဆာ၊ ၈: ၁)၊ ဤလောကသည် ခရစ်တော်၏ နိုင်ငံတော်ဖြစ်သွားသောအခါ (ဗျာ၊ ၁၁: ၅) ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်သည် ပြီးမြောက်ပြည့်စုံမည်ဖြစ်သည်။
  - ၂။ စံနမူနာဖြစ်သော သခင်ဘုရား၏ ဆုတောင်းခြင်းမှာ “နိုင်ငံတော်၊ တန်ခိုးတော်နှင့် ဘုန်းတော်သည် ကာလအစဉ်အဆက် ကိုယ်တော်၌ရှိပါ၏” ဟု အဆုံးသတ်ထားသည် - မ၊ ၆: ၁၃။
  - က။ နိုင်ငံတော်သည် သားတော်၏ နိုင်ငံတော်ဖြစ်၍၊ ထိုအဝန်းအဝိုင်း၌ ဘုရားသခင်သည် သူ၏ တန်ခိုးတော်ကို လေ့ကျင့် လုပ်ဆောင်သည်။ တန်ခိုးတော်သည် ဝိညာဉ်တော်၏ တန်ခိုးတော်ဖြစ်ကာ ဘုရားသခင်၏ ရည်ရွယ်ချက်ကို သယ်

ဆောင်သောကြောင့် ခမည်းတော်သည် သူ၏ ဘုန်းတော်ကို ထင်ရှားနိုင်တော်မူသည်။

ခ။ ထို့ကြောင့် သခင်ဘုရားသွန်သင်ပေးခဲ့သည့် သာလွန်ထူးမြတ်သောဆုတောင်းခြင်းမှာ အစနှင့်အဆုံး၊ အယ်လ်ဖာနှင့် ဩမေဆာ ဖြစ်သော ခမည်းတော်ဘုရားနှင့်အစပြုပြီး၊ ခမည်းတော်ဘုရားနှင့် အဆုံးသတ်ထားသည်။ ထိုသို့ဖြင့် ခမည်းတော်ဘုရားသည် အလုံးစုံတို့၌ အလုံးစုံဖြစ်တော်မူသည် - ၁ကော၊ ၁၅: ၂၈။

ဆ။ မဿဲ၊ ၁၂ ၌ သားတော်သည် လူသားအနေဖြင့် ရှိနေစဉ်တွင် ခမည်းတော်ဘုရား၏ နိုင်ငံတော်ကို ယူဆောင်လာရန် ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် နတ်ဆိုးများကို နှင်ထုတ်ခဲ့သည် - အငယ်၊ ၂၈။

၁။ ကိုယ်တော်က နတ်ဆိုးများကို နှင်ထုတ်ရာ၌ အခြားသောအရှင်အားဖြင့် အခြားသောအရှင်အတွက် ပြုတော်မူခဲ့ခြင်းမှာ ကိုယ်တော်သည် သူတစ်ဦးတည်းတစ်သီးပုဂ္ဂလအနေဖြင့် လုပ်ဆောင်ခြင်းမရှိဘဲ၊ နိမ့်ချစွာနှင့် အတ္တကင်းစွာ လုပ်ဆောင် ခဲ့ကြောင်းကို ပြဖော်ထားသည်။

၂။ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ အလယ်ဗဟိုဖြစ်သော သားတော်သည် မိမိကိုယ်တိုင်အားဖြင့်မဟုတ်၊ မိမိကိုယ်တိုင် အတွက်မဟုတ်၊ မိမိကိုယ်တိုင်အဖို့ လုံးလုံးမဟုတ်ပေ။ ကိုယ်တော်လုပ်ဆောင်သောအရာတိုင်းမှာ ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့်၊ ခမည်းတော်ဘုရား၏ နိုင်ငံတော်အတွက် ဖြစ်သည်။

၃။ သားတော်သည် မိမိကိုယ်တိုင်အားဖြင့် သို့မဟုတ် မိမိကိုယ်တိုင်အတွက် မည်သည့်အရာမျှ လုပ်ဆောင်မှုမပြုခဲ့ပေ။ ဤ နေရာတွင် ကိုယ်တော်၏ နိမ့်ချတော်မူခြင်းနှင့် အတ္တကင်းခြင်းကို မြင်တွေ့ရသည်။ ဤသည်ကလည်း သုံးပါးတစ်ပါး၌ ရှိသော ညီညွတ်ခြင်း၊ တင့်တယ်လှပခြင်းနှင့် ထူးကဲကောင်းမွန်ခြင်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့အား ပြသပေးထားသည်။

၄။ မဿဲ၊ ၁၂: ၂၈ ၌ရှိသော ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ ဘုရားဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းလှုပ်ရှားလုပ်ဆောင်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ လိုက်လျှောက်ရန် ထူးကဲကောင်းမွန်၍ တင့်တယ်လှပသော ပုံဥပမာပင် ဖြစ်ပေသည်။ ဤသည်ကား၊ ကိုယ်တော် ကိုယ်ခန္ဓာတော်၏ အင်္ဂါဝင်များဖြစ်သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ညှိနှိုင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဦးခေါင်းတော်ချပြ ထားသော စံနမူနာဖြစ်သည်။

က။ ယနေ့ အသင်းတော်အသက်တာ၌ ခရစ်တော်၏ ကိုယ်ခန္ဓာတော်မှာ မှန်ကန်စွာ တည်ဆောက်ထားခြင်းမရှိသေးပေ။ အကြောင်းမှာ မှန်ကန်သော ညှိနှိုင်းလုပ်ဆောင်ခြင်း ပြတ်လပ်နေသောကြောင့်တည်း။

ခ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်စုံတစ်ခုသောအရာကို ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်အတိုင်း လုပ်ဆောင်ကောင်း လုပ်ဆောင်ကြပေ မည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်သောအရာမှာ ကျွန်ုပ်တို့အားဖြင့်သာ မဟုတ်ဘဲ၊ အခြားသူများအားဖြင့်လည်း ဖြစ်ရမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင်၊ ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်သောအရာမှာ ကျွန်ုပ်တို့အကျိုးအတွက် မဖြစ်ရဘဲ၊ မြေကြီးပေါ် တွင် ဘုရားသခင်၏ စိတ်ဝင်စားမှုအကျိုးအတွက်၊ ပိုင်ဆိုင်ခြင်းအတွက် ဖြစ်ရမည်ဖြစ်သည်။

င။ မဿဲ၊ ၂၈ တွင် ခရစ်တော်သည် နောက်ဆုံးသောအာဒံအဖြစ် (၁ကော၊ ၁၅: ၄၅) အသေခံခြင်းဖြစ်စဉ်ကို ဖြတ်ကျော်၍ ရှင်ပြန် ထမြောက်ခြင်း နယ်ပယ်အဝန်းအဝိုင်းအထဲသို့ ဝင်ရောက်သွားပြီးနောက်တွင် အသက်ပေးသော ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်လာခဲ့ကာ တပည့်တော်များထံသို့ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၏ နယ်ပယ်အဝန်းအဝိုင်းနှင့် စစ်မှန်ခြင်း၌ ပြန်ကြွလာလျက် လူမျိုးအပေါင်းတို့ အား ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ နာမတော်၊ ပုဂ္ဂိုလ်တော်၊ စစ်မှန်ခြင်းအထဲသို့ ဗဟိုဗဟိုပေးခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်လူများဖြစ် စေရန် မိန့်မှာတော်မူခဲ့သည် - မ၊ ၂၈: ၁၉။

၁။ ခရစ်တော်သည် အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ခဲ့သော သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ အလယ်ဗဟိုဖြစ်ခြင်းမှာ တပည့်တော်များက လူများအား ကိုယ်တော်အထဲသို့ ဗဟိုဗဟိုပေးခြင်းဖြင့် သူတို့အား အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်ခဲ့သော သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား အထဲသို့ ဗဟိုဗဟိုပေးရန်အတွက် ဖြစ်သည် - တ၊ ၈: ၁၆။ ၁၉: ၅။ ၈လ၊ ၃: ၂၇။ ရော၊ ၆: ၃-၄။ ၁ကော၊ ၁၂: ၁၃။

၂။ လူများအား သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ နာမအထဲသို့ ဗဟိုဗဟိုပေးခြင်းမှာ သူတို့အား ကိုယ်တော်နှင့်အတူအသက်ဆိုင်ရာ၊ ဝိညာဉ်ဆိုင်ရာနှင့် နက်နဲခြင်းအထဲသို့ ဆောင်ယူပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ နာမတော်တစ်ခုတည်းရှိခြင်းမှာ ဘုရားဆိုင်ရာဖြစ်ခြင်း၏ စုစုပေါင်း၊ ကိုယ်တော်၏ ပုဂ္ဂိုလ်တော်နှင့် ညီမျှခြင်းဖြစ်သည်။ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကို သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ နာမအထဲသို့ ဗဟိုဗဟိုပေးခြင်းမှာ ထိုသူအား သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား၏ ဖြစ်ခြင်းအလုံးစုံအထဲသို့ နှစ်မြှုပ်လိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

**III. စစ်မှန်ခြင်း၏ ဝိညာဉ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဘုရားဆိုင်ရာလှုပ်ရှားခြင်း၌၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ တွေ့ကြုံခံစားခြင်း၌ ဘုရား ဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏ ဘုရားဆိုင်ရာဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းနှင့်အတူရှိသော ဘုရားဆိုင်ရာစီမံကိန်း၏ စစ်မှန်ခြင်းအလုံးစုံ အထဲသို့ ဦးဆောင်လမ်းပြပေးရန် ဆုတောင်းကြရမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၌၊ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါးနှင့်အတူ အသက်ရှင်သောသူများဖြစ်ကြရန် လိုအပ်၍၊ ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသက်ရှင် ခြင်း၏ ခြေကိုယ်ထည်နှင့် ခြေသဘာဝအဖြစ် ရရှိထားသူများဖြစ်ကြရမည်ဖြစ်သည် - ယော၊ ၁၆: ၁၃။ ၁၅: ၄-၅။**